



ဆု မိတ်ပေးမှုတစ်ခုပေးပို့ကြိုက်လို့တောင်းဆိုခြင်း-

(Say Yes) ဘာဖလိပ်, ဘာဖလိပ်ပဒိုက်ကိုတဖန်ဒီးဝှားဘာဖလိပ်တဖန်ဟုတ်လီကလီ ၆-နှစ်ကတိုင်ခါတစ်ဖန်ဖလိပ်စားထိုင်လီယူလဲ
၈ - လါအီကူး ၁၆, ၂၀၁၉, မှီဆပ် - မှီဖီဖီး, ဂီ ၈:၀၀ - မှီထုတ် ၁၂:၀၀ နှပ်ရံနီနီလီ. ဒီဖိုတ်သးအိတ်မဘျူးစုတ်
မၤစၤအါထိုင်အယိ, တနံနီအံကိတ်ဖိတဖန်လၢဘာဖလိပ်ပဒိုက်ကိုဒီးခါထိုင်ကိတ်ခါလၢထိုင်သ့နီနီလီ. ဖ်သးထိုင်ကသ့အဂီၢ်, ကိတ်
ဖိတဖန်ကဘၣ်မှီပုအိတ်ဆိးလၢဘာဖလိပ်ဝှားပုဒီးအိတ်လၢ PreK-၆ တီဖဲ ၂၀၁၈-၁၉ ကိတ်နီနီအတီပုနီနီလီ.

တံကိတ်ခါတစ်ဖန်ဖလိပ်အတီဟူးတံကိတ်ခါတစ်ဖန်ကပုယုတ်ဖး, တံကွဲး, တံဖူး, တံဟူးတံကိတ်ခါတစ်ဖန်လၢမၤဆုထိုင်ဂံၢ်ဘါ, ဒီးပျီ
ပုတ်လဲၤဟးတဖန်နီနီလီ. တံကဟုတ်လီဂီၢ်တံအိတ်ဒီးမှီထုတ်တံအိတ်ကိတ်နံၤဒီးနီနီလီ. တံတဟုတ်လီဝံစိတ်တံဆုလၢဟံၣ်ဒီး
ဆုတံမၤလီၤတံ.

လၢကဆဲးလီမံအဂီၢ်, ဝံသးစုမၤပုတံဆဲးလီမံအလံၣ်က တြုၣ်လၢဘၣ်တံဆုယုတ်အီၤနီနီတက့ၢ်. နကဘၣ်ဟုတ်ထိုင်စုၢ်ကိး
နဖိတံဆဲးကသံၣ်လံၣ်တံမၤနီနီတဖန်လၢအလီၢ်ခံကတံၢ်နီနီလီ. တံမၤနီနီလံၣ်ကွဲးဒီးမှီတံအိတ်ဘၣ်တံဆိ, ဝံသးစုဆဲးကျိးကိတ်
ကသံၣ်သရံၣ်မုၢ်ဖဲနဖိအကိတ်ဒီးအမၤစၤနၢသ့နီနီလီ.

ဝံသးစုဆုထိုင်က့ၤလံၣ်ပတံထိုင်အံၤတဘျီယီဆုတံမၤလီၤလၢနအဲၣ်ဒီးလၢနဖိကထိုင်(တံဟံၣ်ဖျါထိုင်တံမၤလီၤလၢလံၣ်အံၤ
အလီၢ်ခံ)တဘၣ်စဲၣ်နီနီဒီးမှီဖီဖီး, လါယူ ၂၁, ၂၀၁၉ နီနီဘၣ်. တံဆဲးလီမံအံၤမှီဖဲဆိတံတုၢ်လီၤဆိအကျိၤအက့ၢ်, ဒီး
တံဟံၣ်ပနီနီယံတံလီၤနီနီလီ.

ဝံသးစုဟံၣ်သ့ဟံၣ်သးလၢ, တံလီၤအါတီဟုတ်လီဒီနံတံရံၣ်တံကျဲၤနီနီလီ. နမှီအဲၣ်ဒီးဆဲးလီနီနီနဖိအမံၤလၢဒီနံတံရံၣ်တံ
ကျဲၤတံဆိ, ကဘၣ်ဟုတ်သ့ၣ်သ့ၣ်တံဘူးတံလဲဒီးဘၣ်မၤပုအါထိုင်လံၣ်ပတံထိုင်နီနီလီ. ဝံသးစုဆဲးကျိးတံမၤလီၤတဘျီယီ
လၢကသ့ၣ်ညါလီတံတံဂ့ၢ်တံကျိၤအဂီၢ်နီနီတက့ၢ်.

တံထိုင်ကိတ်အနီနီထိုင်ဖဲတံကိတ်ခါတစ်ဖန်ဖလိပ်မှီတံလၢအကါဒိတ်မးနီနီလီ. နဖိမှီတံထိုင်ကိတ်လၢတံအိတ်ဒီးတံဂ့ၢ်တံကျိၤအါနီ
၅ သီ, တံကိတ်ခါတစ်ဖန်ဖလိပ်လၢအဂီၢ်ကလီမံသ့ၣ်သ့ၣ်ဒီးကဘၣ်တံဟံၣ်အမံၤလၢပုအိတ်ခိးတံအမံၤစရီပုနီနီလီ.

နမှီအိတ်ဒီးတံသံက့ၢ်တံခါဂ့ၢ်တံခါဘၣ်ထွဲတံမၤလီၤ, ဝံသးစုဆဲးကျိးတံမၤလီၤတဘျီယီ(တံဆဲးကျိးတံဂ့ၢ်တံကျိၤ
အိတ်လၢလံၣ်အံၤအလီၢ်ခံ)နီနီတက့ၢ်. လၢတံသံက့ၢ်ကလုၢ်ကလုၢ်အဂီၢ်, ဝံသးစုကိး (Say Yes)ဘာဖလိပ်ဖဲ
၇၁၆-၂၄၇-၅၃၁၀ နီနီဂံၢ်ဒု ၂၁၈ နီနီတက့ၢ်.

မှီလိပ်ဘၣ်တံမၤစၤလၢကမၤပုလံၣ်ပတံထိုင်အံၤအဂီၢ်, ဝံသးစုလဲၤဆု (Hope Refugee Drop-in Center), အိတ်သ့ၣ်လီၤသးဖဲ,
(248 West Ferry, Buffalo, NY 14213) နီနီတက့ၢ်. မှီနံၤလၢအဲၣ်သ့ၣ်အိးထိုင်အဲၣ်ဖးမှီမှီဆပ်နံၤတဖန်ဒီးမှီဖီဖီးနံၤတဖန်ဒီးစး
ထိုင်ဂီ ၈:၃၀ - ဟါ ၄:၀၀ နှပ်ရံနီနီလီ. လၢကသ့ၣ်ညါအါထိုင်တံဂ့ၢ်တံကျိၤအဂီၢ်, ဝံသးစုဆဲးကျိး ၇၁၆-၈၈၁-၀၅၃၉ နီနီတ
က့ၢ်.

ပမုၢ်လၢက့ၢ်စိလၢကအိတ်ဒီးတံကိတ်ခါလၢအလီၤသ့ၣ်ဖုံသးညိဒီးအလီၤထူးနီပသးနီနီလီ.!!!

ပဲၤဒီးတံသးတီ,

Dr. Kriner Cash
Superintendent
Buffalo Public Schools

David Rust
Executive Director
Say Yes Buffalo